
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Onsdag 8. marts 2023, kl. 17.00-19.00 i personalerummet. 

Der serveres lidt brød og pålæg. 

 

Afbud: Anja, Claus og Anne (generalforsamling i DLF), Anne F. (inhabil i øjeblikket grundet 
ansættelse på skolen), Frigg, Carsten Pilevin. 

 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 Personalesituation/nye ansigter 
 Status på skoleårets planlægning 

2023/2024 
 Opfølgning: Adfærd i udskolingen 

 

- Det var møde i B&U i går. Der er 
en del lukkede punkter, da der 
nok snakkes budget 2024.  

- Skolen skal have ny 
børnehaveklasseleder pr. 1. april, 
da den nuværende vikar har fået 
andet arbejde.  

- Der er ansat en ny vikar som 
praktisk hjælper. 

- Vi har ansat en ny medarbejder i 
mellemste ukrainske klasse, da en 
anden er stoppet. Det er i en 
situationsbestem ansættelse, der 
ophører, hvis der ikke længere er 
elever til klassen.  

- Udgiften til de ukrainske elever 
påhviler kommunen.  

- Det kommunale ressourcekorps er 
blevet ansat her på skolen, og 
Helle Noer Jepsen har 
ledelsesopgaven.  

- Indskrivningen er i gang til både 
indskoling og 7. klasserne. Pt. er 
der ca. 35 elever til kommende 0. 
klasse. Der er frist på fredag for 
begge tilmeldinger.  

- Der er til kommende 9. årgang 
desværre en større søgning til 
efterskoler, så det kan ende med, 
at der kun bliver to 9. klasser til 
kommende skoleår.  

- Til kommende skoleår går skolen 
ned med en klasse i almen. På 
almen-special-området ligner det 
status quo. I AKT-delen bliver der 
måske en klasse yderligere samt 
en ekstra gruppe i Lagunen.  

- Det samlede elevtal bliver måske 
lidt højere end i år. Timetallet 
bliver nok sat lidt ned, da vi i 



 
forvejen ligger over 
minimumstimetallet.  

- Der er indgået aftale mellem 
kommunen og Danmarks 
Lærerforening om lærernes 
arbejdstid for det kommende 
skoleår. Aftalen er lig den, der er 
for indeværende skoleår.  

- Adfærd i udskolingen: Der er en 
indsats i gang i øjeblikket, hvor 
ledelsen er ”ude” i 
udskolingsklasserne – både i 
timerne og i frikvartererne. Der 
holdes ”snor” i det og indsatsen 
fortsætter.  

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

Regnskab 2022. Casper fremlagde 
regnskabet for 2022. 
Se bilag. 
Bestyrelsen undrer sig over, at udgiften til 
ombygningen er så høj, og at TDA ikke har 
beregnet korrekt, og at så udgiften 
efterfølgende for mangler kommer til at 
påhvile skolen.  
Vikarudgiften for 2022 er på ca. 2 mio. kr.  
 
Påtænkte handlinger: Der skal udarbejdes en 
handleplan, da skolen har merforbrug i 2022. 
Der er lavet en plan med reduktioner, som 
Casper fremlagde. Reduktioner fremlægges 
til forvaltningen – dog uden beløbsangivelse. 
Bilaget med reduktioner er vedlagt og 
fejlrettet efter genberegning. 
 
Kunne bygningsforbedringen evt. 
omkonteres, så det bliver til afskrivning i 
stedet for (dette kan undersøges). 
Budget 2023 og det forventede forbrug: 
Budgettet blev udleveret, gennemgået og 
godkendt. 
Se bilag.  

3. Fast punkt:  
Nyt fra elevrådet 
 

Der er snakket om Fremtidens Skole. Der er 
snakket meget om, at der kunne være flere 
lærere på i timerne, så der er mulighed for, 
at eleverne kan dygtiggøre sig yderligere, så 
der er fokus ”begge veje”. Niveaudeling i 
fagene.  
Ønske om dobbelttimer i idræt. Hygiejne i 
kantinen. Nye fag: Lære om økonomi, 
hvordan fungerer man i et samfund? Politik – 
lidt mere om det. Flexuger: Ønske om 
musical, hvor hele skolen er med. MGP 
kunne også være en mulighed at genoptage. 
Ønske om en kulturdag, hvor alle kulturer er 
repræsenteret i forhold til tøj, mad osv.  



 
4. Fast punkt:  

Nyt fra bestyrelsens medlemmer 
 

 Meddelelsesbogen: Opfølgning på 
principper og drøftelse af aftaler om 
årshjul. 

 

Der er kommet en tilføjelse til principperne, 
hvor specialundervisningsområdet er med. 
Der skal laves en vejledning til, hvor man 
finder meddelelsesbogen.  

5. Fremtidens Skole 2023 
 

 Medarbejdernes resultat 
 Forældrenes forslag 
 Elevernes bidrag 

 
 

Casper fremlagde i korte vendinger ønskerne 
fra elever, medarbejdere og forældre. 
Herudover blev de samlede tilbagemeldinger 
udleveret til bestyrelsen.  
Casper udleverede de forslag, som der 
tænkes i til Fremtidens Skole.  
Se bilag. 

6. Principper for klassedannelse og 
klasseskifte 

 

Indledende drøftelse om evt. udarbejdelse af 
principper for klassedannelse og muligheden 
for klasseskifte midt i skoleforløbet. 
 
Punktet udsættes til næste møde. Princippet 
sendes med dette referat ud. 
 

 
7. Punkter til næste møde: 

 
  

 
Principper for klassedannelse og klasseskifte 

 

Afbud fra Carsten Borrisholt til næste møde. 

 


